
Protokół Nr 4/2024 
z  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

Rady Miejskiej Białogardu 
w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Porządek Posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 
- przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Nr 3  
2.  Raport z wykonania i efektów realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 w 2023 roku. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
- zmieniającego uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego 
lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania, oraz szczegółowych 
warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz 
sposobu rozliczania wykonywania takich usług; 
 - w sprawie udzielenia dotacji na opracowanie dokumentacji projektowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków; 
- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu miasta 
4. Omówienie spraw bieżących Szkoły Podstawowej nr 4 w Białogardzie. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzenie Komisji o godz. 12:00 otworzył Przewodniczący Komisji Edukacji 
Kultury i Spraw Społecznych P. Mielcarek  

 
Przewodniczący odczytał Protokół Nr 3 i poddał pod głosowanie. Protokół został 

przyjęty jednogłośnie. 
   
 
Ad 2. Raport z wykonania i efektów realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022-2025 w 2023 roku. 
   
Sekretarz Miasta Białogard P. Janowski podsumował, że program jest wieloletni i raport 
przedstawia sprawozdanie za 2023 rok wyszczególniające wydatkowanie środków. Średnio 
rocznie do budżetu z tytułu zezwoleń na sprzedaż wyrobów alkoholowych wpływa suma, która 
jest wydawana na cele zawarte w tym programie. Szerokie spektrum działań, które zostały 
sfinansowane to m. in.: działalność Centrum Integracji Społecznej, działalność Placówki 
Wsparcia Dziennego działającej przy Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej, dotacje dla 
klubów sportowych, które prowadzą działalność profilaktyczną zgodnie z zaleceniami 
Krajowego Biura ds. Uzależnień, profilaktyczne zajęcia pozalekcyjne, finansowanie różnego 
rodzaju zajęć terapeutycznych dla osób, które ukończyły terapię odwykową.  
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Ad 3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
 

a)  zmieniającego uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania, oraz szczegółowych 
warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich 
oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług 

 
 Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały głosując: za – 3 ,  
przeciw – 0 , wstrzymało się – 0   
 

b) w sprawie udzielenia dotacji na opracowanie dokumentacji projektowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowalne przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków; 
 

 Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały głosując: za – 3,  
przeciw – 0, wstrzymało się – 0   

 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu miasta 
 

 Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały głosując: za – 2,  
przeciw – 0 , wstrzymało się – 1  
 
Ad 4. Omówienie spraw bieżących Szkoły Podstawowej nr 4 w Białogardzie. 
 
 Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 w Białogardzie I. Grabska na podstawie art. 42 Karty 
Nauczyciela udzieliła Komisji odpowiedzi na zadane pytania i omówiła sprawy bieżące szkoły. 
 
Ad 5. Sprawy różne. 
 
Podczas dyskusji omówiono temat uczestniczenia radnych w rozpoczęciu roku szkolnego w 
poszczególnych jednostkach oświatowych.  
 
 
Ad 6. Zamknięcie posiedzenia 

 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia  Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i 

Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu P. Mielcarek zakończył posiedzenie komisji 
o godzinie 12:36. 
 

protokołowała: Dagmara Korobowicz         

            Przewodniczący Komisji                                                                             
  

                       Paweł Mielcarek 


